التغطية الصحية الشاملة بحلول العام 2030 التغطية الصحية الدولية

مشاورة البرلمانيين حول كتيب التغطية الصحية الشاملة

المقدمة

معلومات أساسية

تدعم التغطية الصحية الشاملة بحلول العام 2030 والمنتدى البرلماني الأوروبي للحقوق الجنسية والإنجابية والمنتدى البرلماني الإفريقي حول السكان والتنمية لإعداد كتيب للبرلمانيين حول التغطية الصحية الشاملة أداة محايدة سياسياً لتعزيز القدرات بحيث تمكن أعضاء البرلمانات من التركيز والتفكير فيما يمكنهم القيام به في إطار ولايتهم للنهوض بأهداف أطر السياسات الرئيسية للصحة العالمية. وبمشاركتكم، نحن مؤكدون أنه يمكن للكتيب أن يصبح أداة فعالة لتيسير تنفيذ التزامات التغطية الصحية الشاملة على المستوى الوطني.

كيفية ملء الدراسة الاستقصائية

راجع مسودة الكتيب (بالإنجليزية أو الفرنسية) وراجع العرض العام الموجز أو مقطع الفيديو المسجل للجلسة الافتتاحية. يرجى الرد على الأسئلة باللغة الإنجليزية أو الفرنسية.



الموعد النهائي

سيُغلق الاستطلاع في 15 حزيران/ يونيو 2021، لكننا ممتنون لتلقي الردود في أقرب وقت ممكن. إذا كان لديكم أي أسئلة أو مشاكل، يرجى الاتصال به info@uhc2030.org.

شكراً مقدماً على جميع مساهماتكم في هذا المشروع.

شركاء المشروع









القسم 1: من أنتم؟

* البلد

* تعييناتكم وعضوية اللجان والشبكات والتجمعات. إذاكان لمؤسستكم أنشطة في بلدان متعددة، فيمكنكم الإشارة إلى أكثر من دولة عن طريق اختيار "أخرى".

* الأسماء الكاملة الخاصة بكم
* عنوان بريدكم الإلكتروني

القسم 2: الدليل التفصيلي

تدعو التغطية الصحية الشاملة 2030 البرلمان والبرلمانيين إلى وضع خطة وتحديد معالم رئيسية واتخاذ إجراءات لتحقيق التغطية الصحية الشاملة بحلول العام 2030 من خلال الخطوات الست التالية.



* يُلهم الدليل التفصيلي البرلمانيين لاتخاذ إجراءات لتعزيز الالتزامات تجاه الصحة للجميع. هل توافقون على أن الخطوات الرئيسية الموضحة أدناه ضرورية للنهوض بالتغطية الصحية الشاملة؟

	موافق قليلاً	موافق	موافق بشدة
1. القيادة	0	0	0
2. الحماية	0	0	0
3. التشريع	0	0	0
4. المناصرة	0	0	0
5. الاستثمار	0	0	0
6. التعاون	0	0	0

هل من تعليقات على الخطوات الرئيسية؟



القسم 3: أدوار البرلمانيين في برامج صحية محددة

لا يتنافس تحقيق التغطية الصحية الشاملة مع أي برنامج آخر، ولكن بدلاً من ذلك، يحقق إنجازات هادفة وإيجابية لجميع مجالات الصحة. ويشمل ذلك تحسين التغطية الأكثر تكاملاً عبر مجموعات سكانية أوسع وتركيز الحكومات الوطنية على حشد الموارد المحلية. تم تحديد الأدوار الرئيسة للبرلمانيين من خلال البرامج الصحية العشرة التالية.

* ملخص موجز لكل نموذج يساعد النواب على فهم أدوارهم في برنامج صحي معين للنهوض بالتغطية الصحية الشاملة من خلال مواضيع مترابطة، هل توافقون على أن المواضيع ذات الأولوية الموضحة أدناه ضرورية للنهوض بالتغطية الصحية الشاملة في بلدكم/ شبكتكم؟

	ضرورية إلى حدٍ ما	ضرورية	ضرورية بشدة
1. تعزيز النظام الصحي	0	0	0
2. الرعاية الصحية الأولية	0	0	0
3. الأمن الصحي العالمي	0	0	0
4. التحصين	0	0	0
5. الصحة الجنسية والإنجابية، والصحة			
الإنجابية والأم والوليد والأطفال والمراهقين،	0	0	0
وتخطيط الأسرة			



6. المساواة بين الرجال والنساء (الجندرية)	0	0	0
7. حق الإنسان في العلم	0	0	0
8. السباق/ الفجوة الرقمية	0	0	0
9. فيروس نقص المناعة البشرية/ الإيدز	0	0	0
10. تخصيص الموازنة والمساءلة	0	0	0

هل لديكم أي تعليقات على المواضيع ذات الأولوية؟

القسم 4: ملاحظات عامة على كتيب التغطية الصحية الشاملة

هل من تعليقات عامة أخرى على كتيب التغطية الصحية الشاملة؟

القسم 5: الشكر والتقدير

نعتقد أن هذا الكتيب سيكون منفعة عامة عالمية ومتاحة للأعضاء من جميع البرلمانيين والبرلمانات الوطنية والشبكات البرلمانية. سيتم تقدير مساهمتكم في الكتيب كمساهم، فالرجاء إرسال شعار حسب الاقتضاء، وكذلك في تضمين شعار شبكتكم كشبكة مساهمة. إذا كنتم ترغبون في تضمين شعار شبكتكم في هذا الكتيب كمساهم، فالرجاء إرسال شعار شبكتكم إلينا باستخدام أداة تحميل الملفات الواردة أدناه.



اختر ملف لم يتم اختيار ملف

البريد الإلكتروني للمنظمة:

في حال كان لدينا أي أسئلة للتوضيح حول ردكم، يسرنا الحصول على طريقة للاتصال بشبكتكم.

100% 1/1

تم





Parliamentarians Consultation on UHC Handbook INTRODUCTION

Background

UHC2030 supports the European Parliamentary Forum for Sexual and Reproductive Rights (EPF) and the African Parliamentary Forum on Population and Development (FPA) to develop a Parliamentarians Handbook on UHC. The Parliamentarians UHC Handbook is a politically neutral capacity strengthening tool that enables members of parliament to focus and reflect on what they can do within their mandate to advance the objectives of key global health policy frameworks. With your involvement, we are certain that the handbook can become an effective tool to facilitate the implementation of the UHC commitments at a national level.

How to fill in the survey

Review the draft handbook (English or French) and refer to a short overview presentation or recorded video of the inception session. Please reply to the questions in either English or French.

Deadline

The survey will close on **15 June 2021**, but we are grateful for responses as soon as possible. If you have any questions or issues, please contact <u>info@uhc2030.org</u>.

Thank you in advance for all your contributions to this project.

Question Title

Project Partners







Section 1: Who are you?

Question Title

* Country

Question Title			
activities in multipl	n, Committee Membership, Ne e countries, you may indicate		
"other."			
			_
Question Title			
* Your Full Names			
Question Title			
* Your Email Addr	ess		
Section 2: Step-b			
•	on parliament and parliamentarian 030 through the following six step	9	lestones, and take action for
Question Title			
	Guide inspires parliamentaria ee that the key steps highlighte		ce Commitments towards health dvancing UHC?
	Slightly Agree	Agree	Strongly Agree
1. Lead	1. Lead Slightly Agree	1. Lead Agree	1. Lead Strongly Agree

	Slightly Agree	Agree	Strongly Agree
2. Protect	2. Protect Slightly Agree	C 2. Protect Agree	2. Protect Strongly Agree
3. Legislate	 3. Legislate Slightly Agree 	C 3. Legislate Agree	O 3. Legislate Strongly Agree
4. Advocate	4. Advocate Slightly Agree	4. Advocate Agree	4. Advocate Strongly Agree
5. Invest	5. Invest Slightly Agree	5. Invest Agree	5. Invest Strongly Agree
6. Collaborate	6. Collaborate Slightly Agree	6. Collaborate Agree	 6. Collaborate Strongly Agree

Question Title

Any comments on the key steps?



Section 3: Roles of Parliamentarians in specific health programs

Achieving UHC does not compete with, but instead makes meaningful and positive inroads for all areas of health. This includes improving more integrated coverage across wider populations and focusing national governments on domestic resource mobilization. Key roles of parliamentarians have been identified from the following 10 specific health programs.

Question Title

* A brief summary of each module help MPs understand their roles in a specific health program to advance UHC through interconnected themes? Do you agree that the priority themes highlighted below are essential in advancing UHC in your country/for your network?

	Slightly Essential	Essential	Strongly Essential
1. Health System Strengthening	 1. Health System Strengthening Slightly Essential 	 1. Health System Strengthening Essential 	 1. Health System Strengthening Strongly Essential
2. Primary Health Care	 2. Primary Health Care Slightly Essential 	 2. Primary Health Care Essential 	 2. Primary Health Care Strongly Essential
3. Global Health Security	 3. Global Health Security Slightly Essential 	 3. Global Health Security Essential 	 3. Global Health Security Strongly Essential
4. Immunization	C 4. Immunization Slightly Essential	C 4. Immunization Essential	 4. Immunization Strongly Essential
5. SRHR and RMNCAH + FP	5. SRHR and RMNCAH + FP Slightly Essential	5. SRHR and RMNCAH + FP Essential	5. SRHR and RMNCAH +FP Strongly Essential
6. Gender Equality	 6. Gender Equality Slightly Essential 	6. Gender Equality Essential	 6. Gender Equality Strongly Essential
7. The Human Right to Science	 7. The Human Right to Science Slightly Essential 	 7. The Human Right to Science Essential 	 7. The Human Right to Science Strongly Essential
8. The Digital Sprint/ Divide	8. The Digital Sprint/Divide Slightly Essential	8. The Digital Sprint/ Divide Essential	 8. The Digital Sprint/ Divide Strongly Essential
9. HIV/ AIDS	9. HIV/ AIDS Slightly Essential	O 9. HIV/ AIDS Essential	9. HIV/ AIDS Strongly Essential

Slightly Essential

10. Budget
Appropriation & Accountability

C 10. Budget Appropriation & Title

Strongly Essential

O 10. Budget Appropriation & 10. Budget Appropriation & 10. Budget Appropriation & Accountability Essential

O 10. Budget Appropriation & 10. Budget Appropriation & Accountability Strongly Essential

Any comments on the priority themes?



Section 4: General Feedback on UHC Handbook

Question Title

Any other general comments on the UHC Handbook?



Section 5: Acknowledgement

Question Title

We believe that this handbook should be a global public good available for members of all parliamentarians, national parliaments, and parliamentary networks. Your contribution will be acknowledged in the handbook as appropriate, as well as including your network's logo as a contributing

network. If you wishes to include your network's logo in this handbook as a contributor, please submit your network logo with us by using the file uploader function below.

Choose File

No file chosen

Question Title

Organization email:

In case we have any questions of clarification about your response, we would love a way to contact your network.



Powered by
See how easy it is to <u>create a survey</u>.
Privacy & Cookie Policy